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Zapisnik sa 37. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice 

održane dana 26. srpnja 2012. godine 
 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., 
Ratko Đeneš, Bernard Peko Lončar, Tomislav Gelemanović, Božica Kostanjšek, 
Lovorko Gržac, ing., Robert Košuljandić, Boris Lovrić, Damir Lončarić, dr. sc. Dragan 
Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Dragan 
Stojčić, Igor Posarić. 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić, direktorica GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Sonja Polonijo, direktor KTD-a 
„Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović, direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana 
Biondić, ravnateljica Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, 
ravnateljica Dječjeg vrtića "Radost" Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Gradske 
knjižnice Crikvenica Ksenija Car Ilić, predsjednik Savjeta mladih Sandi Manestar,  
ravnateljica Centra za kulturu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja Škrgatić, ravnateljica 
Muzeja Grada Crikvenice Irena Jurić, zapovjednik JVP Robert Hrelja, pročelnica 
Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, pročelnica Upravnog odjela za javne potrebe Silvia 
Crnić, pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. Snježana Sikirić, pročelnik 
Upravnog odjela za pravne poslove Silvio Ratković, zamjenica pročelnika Upravnog 
odjela za pravne poslove Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 
komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša Stanka Car, unutarnja 
revizorica Zrinka Kuharić, viša stručna suradnica za promidžbu i veze s javnošću 
Denisse Mandekić, stručna referentica za pripremu sjednica Dubravka Pobor, novinari 
Internet TV-a, Ivica Tomić – „Primorske novine“, Franjo Deranja – "Novi list". 

 
Aktualni sat 

Lovorko Gržac postavlja pitanje kako teku radovi na osnovnoj školi  i vrtiću u 

Jadranovu.  Da li je upitan početak radova s obzirom da je u nekim lokalnim medijima 

istaknuto nezadovoljstvo roditelja. Vezano za nedavni požar u Crikvenici, zahvalio je 

svim sudionicima u vatrogasnoj akciji. U medijima su u vezi vatrogasne akcije bili 

spomenuti mnogi, no gradonačelnik nije bio spomenut te ga zanima razlog. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da radovi na školi i vrtiću u Jadranovu 

službeno počinju 30. srpnja. Stvoreni su svi papirnati uvjeti. Međutim, dezinformacije 

se šire s raznih strana počevši od roditelja, škole pa nadalje. Tako je u spomenutom 

članku, za koji roditelji nisu htjeli davati izjave, izrečeno 10 laži i dvije istine.  Važno je 

da radovi počinju i da će djeca biti smještena na lokaciju koju su zahtijevali sami 

roditelji. Vezano za požar, gradonačelnik odgovara da je bio predsjednik Kriznog 

stožera i komandirao sa zapovjednicima vatrogasnih postrojbi, policijskih postrojbi, 

vojske i Državnog ureda za zaštitu i spašavanje. Grad je pružao potrebnu logistiku. 

Naglašava da ga nitko iz „Novog lista“ nije ništa pitao, ali da neće ulaziti u politiku 

„Novog lista“, iako ima svoje mišljenje. 
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Dino Manestar naglašava u vezi požara da je ova nesreća koja je zadesila 

Crikvenicu pokazala kako građani Crikvenice mogu biti složni i jedinstveni, te je ovo 

prilika da se zahvali svim službama i građanima koji su pomogli u gašenju požara. 

Postavlja pitanje vezano za sjednicu Županijske skupštine koja je održana zajedno s 

TZ Kvarnera. Smomenuto je kako je u izradi strategija turizma u Crikvenici, te je na 

istom skupu naglašeno da postoji  mogućnost da se turizam i ne spomene jer ga već 

imamo. Na sjednici je prisustvovao naš predsjednik Gradskog vijeća, ali kao 

predstavnik fakulteta. Naglasio je da turizam treba promatrati s pozicija bivše Općine 

Crikvenice s obzirom na ograničenost teritorija naše lokalne samouprave, za što Dino 

Manestar smatra da je u redu. Zanima ga o kojoj se studiji radi i da li će u istoj 

turizam biti obrađen. Nadalje postavlja pitanje vezano za „Crikvenički vjesnik“. Novo 

crikveničko glasilo izašlo je 04. srpnja 2012. Godine, što bi bilo pohvalno da već 16 

godina nemamo „Primorske novine“. Postavlja pitanje da li je politika utjecala na 

odabir autora tekstova. Treće pitanje odnosi se na vozilo „pauk“ . Prijašnjem 

koncesionaru „pauka“ otkazana je  koncesija s obrazloženjem da ne može ići u 

Jadranovo. Zanima ga koliko je vozila uklonio u Jadranovu novi koncesionar.  

Gradonačelnik odgovara da Grad radi strategiju i da će turizam svakako biti uključen. 

Nadalje obrazlaže da politika nema nikakvog utjecaja na autore tekstova u 

„Crikveničkom vjesniku“ i ne vidi razloga zašto bi imala. Sonja Polonijo odgovara da 

je Grad 2010. godine otkazao „pauku“ jer nije imao uvjeta. Problema je bilo i u 

Jadranovu i u Selcu. Vozilo „pauk“ odabrano je po natječaju, ponuda je bila 

najjeftinija. Za Jadranovo će se dati pisani odgovor. Dino Manestar nije zadovoljan 

odgovorom o startegiji turizma i naglašava da je na istoj sjednici Županijske 

skupštine predsjednik rekao da ne bi došao u Crikvenicu sedam dana jer ni dva dana 

ne bi imao što raditi – to je ujedno i poruka da se sastane destinacijski menadžment 

koji nije sazvan od listopada prošle godine. Kada se radi o „Crikveničkom vjesniku“, 

novinar „Večernjeg lista“ Anton Ficko pozvan je da radi za novinu, a potom mu je 

otkazano po naredbi gradonačelnika. Naglašava da bi volio da ga se demantira. 

Predsjednik Gradskog vijeća naglašava da nije dobro izvlačiti dijelove rečenica iz 

konteksta, a na županijskoj je sjednici govorio o turizmu u smislu da, ukoliko se 

ovako nastavi, uključujući i „Jadran“, čiji je Dino Manestar savjetnik, neće biti dobro. 

 Robert Košuljandić osvrće se na članak u „Novom listu“ Borba za gosta i s 

tim u vezi na pismo koje je primio od jedne agencije. Vezano za presretanje gostiju, 

moli gradonačelnika da  urgira putem Državnog inspektorata jer je u zadnje vrijeme 

presretanje uzelo maha. Turisti se čak zaustavljaju pred agencijama. Smatra da bi 

kontrolama za ovu sezonu trebalo isto smanjiti, a do druge godine u potpunosti riješiti 

ovaj problem. Kao drugo pitanje ističe javnu površinu koja u Strossmayerovom 

šetalištu nije dana u zakup, a u isto vrijeme su dane površine koje služe za normalnu 

komunikaciju pješaka i ulaz u park koji je sada onemogućen iz razloga što se na 

maloj površini nalaze slikari i prodavači umjetnina.  Stvorena je ružna slika na ulazu u 

park. Predlaže da se isto riješi još u tijeku sezone. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da ljudi koji traže goste na javnim mjestima stvaraju ružnu sliku. 

Pokušalo se djelovati preko Inspektorata, ali je prisutna činjenica da isti ljudi poznaju 
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inspektore i znaju izbjeći kontrole. Slične se stvari događaju i s pranjem 

automobilskih stakala na parkiralištima gdje to rade maloljetnici, za što bi se trebao 

pobrinuti Centar za socijani rad. Nadalje odgovara da je površina ispred Hotela 

„Crikvenica“ prazna jer nitko nije zatražio istu u najam, a prenamjena ne bi bila 

zgodna iz razloga što će se dogodine pojaviti vjerojatno ugostiteljski objekt koji će 

ispred objekta zatražiti ugostiteljsku terasu. Kod Caffe bara "Leut" otvorena je 

komunikacija za pješake, a isto tako i kod slikara na ulazu u park. Robert Košuljandić 

naglašava da je upravo htio predložiti da se na terasi ispred Hotela "Crikvenica" 

promijeni namjena. Tvrdi da komunikacija pješaka u Strossmayerovoj ulici prema 

parku nije moguća. 

 Daniel Buljević postavlja pitanje u svezi prometovanja na šetalištima. Uvjeti 

su ostali isti, odnosno iza 21:00 sati zabranjeno je prometovanje, ali se to ne poštuje 

pa pita što se poduzima po tom pitanju. Isto tako, dostava je odlukom predviđena do 

9:00 sati ujutro, a vrši se gotovo cijeli dan. Zamjenik gradonačelnika odgovara da su 

jučer stigli naručeni stupići koji će se montirati kao fizička prepreka, što bi 

onemogućilo prometovanje kada se radi o Strossmayerovom šetalištu. Kontrolu 

dostave mora obavljati policija jer prometni komunalni redar ne stiže zbog opsega 

drugog posla. 

 Igor Posarić predlaže da se vezano za elementarnu nepogodu - požar - na 

sjednicu povodom Dana Grada pozovu svi predstavnici vatrogasnih postrojbi koji su 

sudjelovali u gašenju  te da im se javno uruče priznanja. Drugo pitanje se odnosi na 

korištenje parkirnih mjesta u krugu Stare škole; na temelju čega se koriste ista 

parkirna mjesta? Treće pitanje odnosi se na buku koju proizvode ugostiteljski lokali 

na Črnome mulu. Pred dvije godine gradonačelnik je istaknuo u medijima da će 

nakon mjerenja, ukoliko buka bude prekoračena, poduzeti određene mjere. Zanima 

ga što je poduzeo jer je i ove godine buka prisutna, kao i nezadovoljstvo građana. Za 

naglasiti je da je u „Novom listu“ istaknuto da je Grad suorganizator manifestacija 

koje se odvijaju na Črnome mulu. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da je načelno dogovoreno da će se nagraditi  vatrogasne postrojbe i dobar 

je prijedlog da se to upriliči na svečanoj sjednici. Parking kod Stare škole ima 7 

parkirnih mjesta, od toga su dva od DM-a, a jedan je u najmu građevinske tvrtke. 

Dizanje i spuštanje lanca ne funkcionira pa se nekontrolirano parkiraju razni subjekti. 

Gradonačelnik odgovara da ne može postupiti po nalazu mjerenja buke, već po 

nalazu inspekcije i policije. Od strane policije je obaviješten da redovito izlaze na 

pozive i da o tome postoje zapisnici koji se inspekciji redovito dostavljaju. Održan je 

sastanak sa svim subjektima i s odvjetnicima građana koji se smatraju ugroženi 

bukom. Zamolit će policiju da specificiraju sve zapisnike koje su sačinili na licu 

mjesta. 

 Bernard Peko Lončar naglašava da se u Ulici Sad dio površine koristi za 

parkiralište i na njoj vlada nered, te pita da li se ta površina može iscrtati. Drugo 

pitanje je kada će se urediti javna površina u Ulici braće Brozičević iza zgrada u 

centru grada. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će se izaći na 
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teren u Ulicu Sad i utvrditi činjenično stanje. Kada se radi o javnoj površini u Ulici 

braće Brozičević, problem je vlasništvo tog prostora jer je dio u vlasništvu poduzeća 

iz Matulja, a dio u vlasništvu stanara, ali se slaže da je to centar i da prostor treba 

privesti svrsi s obzirom i na poslovne prostore koji se tamo nalaze. 

Predrag Antić postavlja pitanje kada se planiraju sanirati nedostaci na cesti D 
509, a kada se radi o šahtama, ogradama, raskršću i slično, te koliko je koštala 
rekonstrukcija ceste i koliko će koštati uklanjanje nedostataka; da li je cesta dobila 
uporabnu dozvolu i da li će biti službeno puštena u promet. Drugo je pitanje vezano 
za zajednicu sportova. Bilo je nekakvih razgovora i održavali su se sastanci pa ga 
zanima gdje se stalo i da li će se zajednica osnovati. Zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić odgovara da su nedostaci mali, da će se zaštitna ograda postaviti 
nakon 15. rujna, a onda će uslijediti otvorenje ceste. Aneks ima GKTD "Murvica" na 
iznos od 390.000,00 kuna, što je 7 % od investicije, i to iz razloga jer se radilo na dva 
projekta pa je došlo do preklapanja. Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan u svezi 
osnivanja Zajednice sportova odgovara da će se na jesen sazvati svi predstavnici 
sportskih  klubova te će se odlučiti da li će se ići u donošenje novih kriterija koji su u 

pripremi ili će se osnovati Zajednica sportova. 
 

 Dragan Stojčić zahvaljuje na konačnoj regulaciji prometa u Ulici Sad, te 

pohvaljuje smeđu signalizaciju. Postavlja pitanje za tzv. "divlju" signalizaciju i 

predlaže da se to putem komunalnog redarstva riješi, ukloni i kazni. Nadalje predlaže 

da se na požarom devastirani prostor, koji je površinom velik, zasade autohtone 

kulture kao što su masline. Gradonačelnik odgovara da će se razmotriti vlasnička 

struktura na dijelovima koji su bili zahvaćeni požarom. Za primjer navodi da se  veliki 

dio površine između Kačjaka i Jadranova koji pripada šumskom gospodarstvu planira 

iskoristiti za sađenje kultura, odnosno maslinike, a zemljište iznad Jadranova, 

također od Hrvatskih šuma, pretvoriti u reciklažno dvorište. 

 Ivan Pavlić napominje da je još na 7. sjednici Gradskog vijeća postavio 

pitanje da li je u pripremi Pravilnik o načinu upravljanja i raspolaganju imovinom koju 

posjeduje Grad Crikvenica. Određenije misli na domove kulture u Dramlju, Jadranovu 

i Selcu. Napominje da je i revizija podsjetila na isto. Drugo pitanje je zamolba da se 

vozni red City Busa postavi i na autobusne stanice kako bi građani bili informirani. 

Silvio Ratković naglašava da odluka o upravljanju imovinom postoji, ali se ne provodi 

i potrebno ju je mijenjati. Napominje da još nije nijednom dobio izvješće od mjesnih 

odbora o upravljanju domovima. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

naglašava da će se vozni red City Busa postaviti na autobusnim stanicama. 

 Robert Josip Manestar izražava zahvalnost svim sudionicima koji su 

sudjelovali u gašenju požara i predlaže da se putem Županije proglasi elementarna 

nepogoda. Nadalje postavlja pitanje o novoj lokaciji groblja uz naglasak da su na 

području Grada slobodna još dva grobna mjesta i da projekt pod hitno treba krenuti. 

Također predlaže da se pozabavimo s funkcioniranjem srednje škole, odnosno da 

pokušamo stimulirati mlade kako bi se upisali u proizvodna i uslužna zanimanja, a 

kada se radi o potrebama u turizmu. Za naglasiti je da je Opatija to učinila uspješno. 
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Nadalje napominje da će gospodarstvu biti jako teško u četvrtom kvartalu godine te 

predlaže da se donesu smjernice za održivi razvoj gospodarstva. Nadalje naglašava 

da smo investirali u Radio DJ pa postavlja pitanje što smo time dobili, koliko novih 

emisija, koliko smo povećali slušanost, koliko imamo stvarnih aktivnosti i kako se 

zove radio. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da su sve 

predradnje za groblje odrađene. Pismeno će se odgovoriti koje su faze odrađene i 

koje su još pred nama. Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan naglašava dobru 

suradnju sa srednjom školom, ali isto tako i slabu zainteresiranost mladih ljudi za 

ugostiteljska zanimanja. Nadalje odgovara da se radi na certificiranju Grada i 

smjernicama razvoja Crikvenice. Naglašava da se na našem području nalazi mali 

broj tvrtki i da im treba pomoći, a i stimulirati ih da tu ostanu. Za radio nije izvršeno 

testiranje jer se traže neki novi modaliteti. Natječaj za direktora je raspisan i pristigle 

su četiri molbe. 

 Damir Lončarić u  ime Selčana zahvaljuje svima koji su profesionalno odradili 

vatrogasnu akciju i svim ljudima dobre volje koji su pomogli u akciji. Pohvaljuje novu 

regulaciju prometa u Selcu naglašavajući da su rezultati dobri, a da se sitni problemi 

rješavaju u hodu. Mjesni odbor Selce ima puno pitanja iz komunalne problematike 

kao što su javne površine – terase, čistoća, plakatiranje  i slično, te postavlja pitanje 

kada će na dnevnom redu biti izvješće komunalnog redarstva kako bi se donijeli neki 

zaključci i pokušali otkloniti nedostaci. Nadalje postavlja pitanje o europskim 

fondovima, odnosno broju naših prijavljenih projekata i realizaciji istih, te iz kojih su 

područja projekti. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je u 

sklopu Izvješća Gradonačelnika i izvješće komunalnog redarstva. Za europske 

fondove naglašava da su kandidirana četiri projekta, a jedan od njih je energetska 

učinkovitost za koji smo u ovom rebalansu predvidjeli sredstva. 

 Božica Kostanjšek postavlja pitanje zašto vlakić ne vozi u Selce i zašto nije 

krenula naplata parkirališta na obali u Jadranovu. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da očito vlakić nije u mogućnosti odvoziti novu liniju, odnosno da 

je problem kretanja nizbrdo. Sustav kočenja ne dopušta takvo kretanje pa je i pitanje 

kako koncesionar može obavljati djelatnost. Kada se radi o naplati parkinga u 

Jadranovu,  uhvatila nas je sezona, malo smo zakasnili pa se sve odgodilo za iduću 

godinu. 

 Darko Pavlić skreće pažnju na velike količine smeća na ulazu u Crikvenicu iz 

pravca Grižana i Triblja, naročito kada se radi o poduzetničkoj zoni, što stvara ružnu 

sliku za turiste koji dolaze iz tog smjera. Smatra da se barem poduzetnička zona 

može dovesti u red. Nadalje kaže da su se obećale postaviti protuklizne trake na 

mostiću kod „Kaštela“, no međutim, to nije učinjeno. Nadalje napominje da na više 

mjesta u gradu treba istaknuti frekvenciju radija, te da preko našega radija nisu 

davane obavijesti o događanjima u vezi požara kako bi građanstvo bilo upoznato sa 

trenutačnom situacijom. Poznato je da mnogi računi nisu plaćeni, da radio nema 

interneta ni telefona, te da je njegov rad u blokadi. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da nam smeće u poduzetničkoj zoni ne služi na čast, ali problemi 
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su s odlaganjem veliki, a prostora nemamo, te je i sam gradonačelnik spomenuo 

iznalaženje novog prostora iznad Jadranova. Mostić ispred „Kaštela“ će se morati 

sanirati. Kada se radi o medijskom praćenju, o požaru je izvještavano na Radio Rijeci 

i drugim medijima i praćenost je bila velika. 

 Ratko Đeneš u ime ljudi i stanovnika MO-a Crikvenica-istok izražava zahvalu 

svima koji su sudjelovali u gašenju požara i obranili imovinu i ljudske živote od 

požara koji je izravno prijetio Gornjem kraju. Kontaktirao je s mnogim članovima 

vatrogasnih postrojbi na terenu i svi su imali izuzetne riječi zahvalnosti prema 

građanima koji su se nesebično stavili na raspolaganje za pomoć pri gašenju požara, 

s napomenom da to još nigdje nisu doživjeli. Nadalje postavlja pitanje u ime građana 

koji još uvijek nisu priključeni na vovovodnu mrežu iz financijskih razloga. Predlaže 

da se plaćanja omoguće na rate kako bi se financijski olakšalo domaćinstvima. Kao 

treće napominje da bi sada nakon požara trebalo servisirati svu hidrantsku mrežu 

koja se oštetila u tijeku korištenja i dovesti je u prvobitno stanje. Igor Uremović 

odgovara da je nekoliko zahtjeva stiglo iz Gornjeg kraja i Sopaljske i da će se isto 

pokušati riješiti, o čemu će uskoro raspraviti Nadzorni odbor. Kada se radi o 

hidrantskoj mreži, zadovoljan je što je sustav sve ovo izdržao. Procjena za vrijeme 

požara je bila 4 milijuna litara vode plus redovna potrošnja. 60 hidranata bilo je u 

funkciji te su neki oštećeni i zbog nestručnog rukovanja. Obilazak terena je 

napravljen i nedostaci će se otkloniti. 

 Boris Lovrić  napominje da nakon odbijanja projekta Romskog naselja nismo 

dali niti jedan projekt. Smatra da je novi kružni tok na ulazu u Crikvenicu samo 

privremeno rješenje te da isto mora izgledati puno reprezentativnije, s info-punktom 

koji će obilježiti ulazak u Grad Crikvenicu. Kao treće naglašava da su neka sredstva 

uložena u Jurišićevu ulicu i uredilo se parkiralište. Međutim prisutno je devastiranje 

novopostavljene opreme i to bi trebalo riješiti. Zamjenik gradonačelnika Senko 

Smoljan naglašava da je Grad prijavio dva projekta iz područja kulture, i to u iznosu 

od 150.000,00 kuna i 80.000,00 kuna za dobivanje sredstava iz europskih fondova, 

te da se u Gradu od postojećih djelatnika sastavila ekipa koja radi na europskim 

projektima. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava za kružni tok da u 

vezi rekonstrukcije postoje vlasnički problemi, a sve treba i osmisliti s informativnim 

centrom. Ovo će potrajati do rješenja nove autoceste, a rasterećenje će biti kada u 

funkciju dođe spuštanje s Križišća prema Krku. Za Jurišećevu ulicu postavit će se 

ponovo fizičke prepreke – stupići koji su nestali. 

Nakon Aktualnog sata, Dubravka Pobor je izvršila prozivku nakon koje je 
predsjednik Gradskog vijeća utvrdio da je na sjednici nazočno 17 vijećnika. 
Predsjednik je predložio dopunu Dnevnog reda sa točkom Osnivanje LAG-a (lokalne 
akcijske grupe) "Vinodol" koja je s 13 glasova ZA i 2 glasa PROTIV prihvaćena kao 
2. točka Dnevnog reda. Prišlo se glasovanju za cijelokupan Dnevni red te je s 13 
glasova ZA i 4 glasa PROTIV izglasan slijedeći 
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D n e v n i    r e d :  
 
1. Verifikacija Zapisnika sa 36. sjednice Gradskog vijeća 
2. Osnivanje LAG-a (lokalne akcijske grupe) "Vinodol" 
3. Prijedlog odluke o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od 
požara i tehnoloških eksplozija 
4. Izvješće o obavljenoj reviziji Grada Crikvenice za 2011. godinu  
5. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice na 
dan 30. lipnja 2012. godine  
6. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi  
7. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta OŠ 
Vladimira Nazora Crikvenica  
8. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 
2012. godinu  
9. Informacija o provođenju postupka izbora članova Savjeta mladih Grada 
Crikvenice s tekstom javnog poziva – Mandatno izvješće o radu Savjeta mladih 
Grada Crikvenice  2010. -  2012. godine  
10. Prijedlog pravilnika o uvjetima, kriterijima i postupku davanja u zakup prostora i 
opreme u osnovnim školama i Dječjem vrtiću  
11. Prijedlog odluke o mjestima na kojima se može obavljati prodaja robe izvan 
prodavaonica na području Grada Crikvenice  
12. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o autotaksi prijevozu  
13. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice u 2012. godini 
14. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2012. godini  
15. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2012. godinu  
16. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2012. g. 
(izvjestitelj: zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan), 
17. Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu 
17.1.- Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu – 
Opći i posebni dio, 
 - Prijedlog I. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2012. godinu sa 
projekcijom za 2013. godinu i 2014. godinu, 
 - Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice po izvorima 
financiranja, 
 - Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2012. Godinu 
po programima sa opisom programa,  

- Prijedlog izmjene programa javnih potreba u kulturi Grada Crikvenice za 
2012. godinu, 

- Prijedlog programa javnih potreba u sportu i  tehničkoj kulturi Grada 
Crikvenice za 2012. godinu, 
17.2. Prijedlog izmjene programa utroška spomeničke rente za 2012. godinu, 
17.3. Prijedlog utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju boravka 
turista na području Grada Crikvenice za 2012. g., 
17.4. Prijedlog I. izmjena i dopuna Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice 
za 2012. g., 
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17.5. Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2012. g., 
17.6. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2012. g., 
17.7. Program gradnje komunalnih vodnih građevina za 2012. g. 
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 36. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Predrag Antić napominje da se pri navođenju nazočnosti na sjednici titula 
treba navesti svim vijećnicima ili nikome. Nadalje napominje da u Zapisniku sa 36. 
sjednice na odgovor o vozilu „pauk“ treba napisati tko je odgovorio. Pročelnica Ureda 
Grada Melanija Milat-Ružić odgovara da smo pisanje titula raspravili na početku 
mandata i kako su se vijećnici izjasnili na listama, tako im se i piše. Ukoliko se želi 
drugačije, može se raspraviti i mijenjati naš prvotni dogovor. 
 Dino Manestar traži da se presluša odgovor zamjenika gradonačelnika Senka 
Smoljana iz razloga jer je na dnevnom redu trebala biti i rasprava o turističkoj sezoni 
koju je zamjenik obećao u odgovoru vijećniku Danijelu Buljeviću. 
 Nakon danih primjedbi, vijećnici su jednoglasno donijeli slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
 
 Verificira se Zapisnik sa 36. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

TOČKA 2. Osnivanje LAG-a (lokalne akcijske grupe) "Vinodol" 
 
 Obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je direktor Poduzetničkog centra 
„Vinodol“ d.o.o.,  mr. sc. Ivica Jerčinović. 
 U raspravi su sudjelovali Darko Pavlić, Robert Košuljandić, Dino Manestar, 
predsjednik Gradskog vijeća, Robert Manestar, Ivica Jerčinović i Igor Posarić. 
 Nakon rasprave vijećnici su jednoglasno – sa 17 glasova ZA donijeli slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
 
 Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog da  Grad Crikvenica bude  
jedan od osnivača LAG-a "Vinodol" kao predstavnik javnog sektora, uz Grad Novi 
Vinodolski i Općinu Vinodolsku 

 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o usvajanju Procjene ugroženosti od 
požara i Plana zaštite od požara i tehnoloških eksplozija  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić. U raspravi su sudjelovali: Darko Pavlić, Igor Posarić, Dino 
Manestar, Robert Hrelja, Robert Košuljandić. 
 Vijećnici su sa 16 glasova ZA  prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U  
 
o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara i tehnoloških 
eksplozija 
(tekst Odluke Klasa:214-01/12-01/05 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA  4. Izvješće o obavljenoj reviziji Grada Crikvenice za 2011. 
godinu  
 
 Uvodno obrazloženje o izvješću dali su gradonačelnik i mr. sc. Snježana 
Sikirić. 
 U raspravi su sudjelovali Igor Posarić, Dino Manestar, Silvio Ratković, Darko 
Pavlić, Predrag Antić, Robert Košuljandić, Bernard Peko Lončar, zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan. 
 Nakon rasprave vijećnici su jednoglasno (sa 17 glasova ZA) donijeli 
 
 Z a k l j u č a k 
 
 Gradsko vijeće Grada Crikvenice prima na znanje  Izvješće o obavljenoj reviziji 

Grada Crikvenice za 2011. godinu. 

TOČKA 5. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj 
nadležnosti Grada Crikvenice na dan 30. lipnja 2012. godine  
 

Uvodno obrazloženje o izvješću dao je gradonačelnik. 
 U raspravi su sudjelovali Dino Manestar, Robert Košuljandić, Ivan Pavlić, 
Daniel Buljević, Darko Pavlić, mr. sc. Snježana Sikirić, Silvio Ratković, zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan. 
 Nakon pauze, vijećnici su prišli glasovanju i sa 13 glasova ZA i 3 
SUZDRŽANA glasa donijeli 
  

Z a k l j u č a k 
 
 Gradsko vijeće Grada Crikvenice prima na znanje  Izvješće o naplativosti 

potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice na dan 30. lipnja 2012. godine. 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi  
 

Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Senko Smoljan. U raspravi su sudjelovali: Darko Pavlić, zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić, Igor Posarić, Dino Manestar. 

Vijećnici su sa 16 glasova ZA  prihvatili Prijedlog i donijeli 
  

O D L U K U  
 
o socijalnoj skrbi 

(tekst Odluke Klasa: 550-01/12-01/37 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 7. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i 
dopuna Statuta OŠ Vladimira Nazora Crikvenica  
 

Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Senko Smoljan. 

Vijećnici su sa 16 glasova ZA  donijeli 
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Z a k l j u č a k 
 
Gradsko vijeće Grada Crikvenice daje prethodnu suglasnost na prijedlog 

izmjene i dopune Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Crikvenica Klasa:012-
03/12-01/02, Ur.br.:2107-31-01-12-5 od 18. travnja 2012. godine. 

 
 

TOČKA 8. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Grada Crikvenice za 2012. godinu 
 
 Uvodno obrazloženje po točki  
Dnevnog reda dao je gradonačelnik. U raspravi su sudjelovali: Dino Manestar, 
zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, Lovorko Gržac, Darko Pavlić, mr. sc. 
Snježana Sikirić, Predrag Antić. 
 Vijećnici su s 11 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
 
o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu 
(tekst Polugodišnjeg izvještaja Klasa:400-06/12-01/08 prileži Zapisniku i čini 

njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 10. Prijedlog pravilnika o uvjetima, kriterijima i postupku 
davanja u zakup prostora i opreme u osnovnim školama i Dječjem 
vrtiću  
 

Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Senko Smoljan. U raspravi su sudjelovali: Robert Košuljandić, Dino Manestar, Igor 
Posarić. 
 Vijećnici su sa 16 glasova ZA i jednim SUZDRŽANIM glasom prihvatili 
Prijedlog i donijeli 
 
 P R A V I L N I K 
 
o uvjetima, kriterijima i postupku davanja u zakup prostora i opreme u osnovnim 
školama i Dječjem vrtiću. 
(tekst Pravilnika Klasa:600-01/12-01/30 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio)  
 

 
 
TOČKA 11. Prijedlog odluke o mjestima na kojima se može obavljati 
prodaja robe izvan prodavaonica na području Grada Crikvenice  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić. U raspravi su sudjelovali: Igor Posarić i Dino Manestar. 
 Vijećnici su sa 14 glasova ZA, 2 glasa PROTIV i jednim SUZDRŽANIM glasom 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
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 O D L U K U 
 
o mjestima na kojima se može obavljati prodaja robe izvan prodavaonica na području 
Grada Crikvenice 
(tekst Odluke Klasa: 330-01/12-01/02 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 12. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
autotaksi prijevozu 
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić. U raspravi su sudjelovali: Igor Posarić, Dino Manestar, Robert 
Manestar, Robert Košuljandić, Stanka Car, Damir Lončarić. Nakon kratke pauze, 
vijećnici su sa 16 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U  

 
o izmjenama i dopunama Odluke o autotaksi prijevozu 

(tekst odluke Klasa: 363-01/12-01/286 prileži Zapisniku i čini njegov sastvani dio) 
  

TOČKA 13. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Crikvenice u 2012. godini 
 
 Uvodno obrazloženje o Prijedlogu odluke dao je predsjednik Komisije za 
dodjelu priznanja Lovorko Gržac. 
 Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne sa pristiglim amandmanima 
Kluba zastupnika SDP-HSLS (amandmani su u privitku Zapisnika) kojim se predlaže 
da se Nagrada za životno djelo dodjeli Ivanu Manestru (posthumno), a Godišnja 
nagrada za 2012. godinu Ivici Šubatu. 
 U raspravi su sudjelovali Igor Posarić, Dino Manestar, Robert Manestar, 
Predrag Antić, Darko Pavlić. 
 Gradonačelnik se izjasnio o predloženim amandmanima na način da ne 
prihvaća amandmane Kluba vijećnika SDP-HSLS. 
 Prišlo se glasovanju po amandmanima: 
 Za 1. AMANDMAN izjasnilo se 10 vijećnika, te je predsjednik utvrdio da je 
amandman usvojen. 
 Za 2. AMANDMAN izjasnilo se 10 vijećnika, te je predsjednik utvrdio da je 
amandman usvojen. 
 Prišlo se glasovanju kako slijedi: 
 
1. Za Nagradu za životno djelo Grada Crikvenice u 2012. godini  za Manestar Ivana 
(posthumno) glasovalo je  12 vijećnika ZA i 4 vijećnika su bila SUZDRŽANA. 
 
2. Za Godišnju nagradu Grada Crikvenice za 2012. godinu za Ivicu Šubata glasovalo 
je  12 vijećnika ZA, jedan PROTIV i 4 vijećnika su bila SUZDRŽANA. 
  
 Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da je donijeta 
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O D L U K A  
 
o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice u 2012. godini  

(tekst Odluke Klasa: 021-01/12-01/24 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 14.  Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 
Crikvenice u 2012. godini  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Senko Smoljan.  
 Vijećnici su sa 14 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U  
 
 o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 
školstva Grada Crikvenice u 2012. godini 
(tekst Odluke Klasa: 600-01/12-01/33 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 15. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge 
tekućeg i investicijskog održavanja osnovnog školstva Grada 
Crikvenice za 2012. godinu  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Senko Smoljan.  
 Vijećnici su sa 14 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 P L A N 
 
 rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja 
osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2012. godinu  
(tekst Plana Klasa: 600-01/12-01/33 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
  

TOČKA 16. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2012. g.  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika 
Senko Smoljan.  
 Vijećnici su sa 15 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 P L A N 
 
rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2012. g.  
(tekst Plana Klasa: 600-01/12-01/33 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 17. Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada 
Crikvenice za 2012. godinu 
 
17.1.- Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu – 
Opći i posebni dio, 
 - Prijedlog I. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2012. godinu sa 
projekcijom za 2013. godinu i 2014. godinu, 
 - Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice po izvorima 
financiranja, 
 - Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2012. Godinu 
po programima sa opisom programa,  

- Prijedlog izmjene programa javnih potreba u kulturi Grada Crikvenice za 
2012. godinu, 

- Prijedlog programa javnih potreba u sportu i  tehničkoj kulturi Grada 
Crikvenice za 2012. godinu, 
17.2. Prijedlog izmjene programa utroška spomeničke rente za 2012. godinu, 
17.3. Prijedlog utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju boravka 
turista na području Grada Crikvenice za 2012. g., 
17.4. Prijedlog I. izmjena i dopuna Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice 
za 2012. g., 
17.5. Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2012. g., 
17.6. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2012. g., 
17.7. Program gradnje komunalnih vodnih građevina za 2012. g. 
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dao je gradonačelnik. U raspravi 
su sudjelovali: Robert Košuljandić, Dino Manestar, Ivan Pavlić, Darko Pavlić, Stanka 
Car, Robert Manestar, Predrag Antić, Igor Posarić, zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić  i zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan. 
 Predsjednik Gradskog vijeća izvijestio je nazočne o pristiglom amandmanu 
ARS-a. 
(amandman ARS-a je u privitku Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

Gradonačelnik se očitao o amandmanu na način da isti prihvaća. 
 Nadalje je predložio amandman vezan za današnju dopunsku točku Dnevnog 

reda – Osnivanje LAG-a (lokalne akcijske grupe) "Vinodol" kojim predlaže 
iznalaženje sredstava za osnivanje LAG-a.   
(amandman gradonačelnika o amandman ARS-a su u privitku Zapisnika i čine njegov 
sastavni dio) 
  

Amandman ARS-a i amandman gradonačelnika postali su sastavni dio 
Prijedloga I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2012. Godinu.  

Prišlo se glasovanju o Prijedlogu I. izmjena i dopuna Proračuna Grada 
Crikvenice za 2012. godinu.  

Vijećnici su glasovali kako slijedi: 6 ZA, 4 PROTIV, 4 SUZDRŽANA. 
Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da Prijedlog I. izmjene i dopune 

Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu nije prihvaćen. Nadalje je naglasio da 
za prijedloge pod točkama 2., 3., 5., 6. i 7. nije potrebno glasovati iz razloga jer 
Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu nije 
prihvaćen. 
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Predsjednik je dao na glasovanje točku 17.4. Prijedlog I. izmjena i dopuna 
Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2012. g.  

Prišlo se glasovanju. Vijećnici su glasovali kako slijedi: 8 ZA, 3 PROTIV, 5 
SUZDRŽANIH.  

Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da Prijedlog I. izmjene i dopune 
Proračuna Grada Crikvenice za 2012. godinu nije prihvaćen. 

 
 

STRUČNA REFERENTICA ZA            PREDSJEDNIK GRADSKOG  
   PRIPREMU SJEDNICA        VIJEĆA 
 
 Dubravka  Pobor                                       Dragan Magaš,dr.sc. 
 

 

 


